

NOTULE VAN BOLAND ROLBAL VERGADERING GEHOU OP VRYDAG, 03 JANUARIE 2020 TE WORCESTER ROLBALKLUB

1. OPENING

Stoffel open die vergadering met gebed en verwelkom die lede teenwoordig.

2. TEENWOORDIG

Stoffel Lambrechts – President
Mark Beviss-Challinor – Vise-president
Ena Linde – Sekretaris
Tom Tromp - Tesourier
Engela Lambrechts - Wedstrydsekreteraris
Henry Fourie – President Overberg
Leon Meyer – President Weskus
Ristoff van Wyk – President Winelands
Pieter Linde - Sameroeper Tegnieuse Beampies
Lorna Viljoen – Sameroeper Disability Bowls

2.1 VERSKONINGS

Theuns Coetzee

3. BYKOMENDE ITEMS

3.1.1/2 Interdistrikte reëlins ivm Verblyf en Reiskostess. Stoffel het 'n volledige uiteensetting van die reëlins aangaande die komende interdistrikte vooraf uitgestuur aan lede van die vergadering en hy noem kortweg waar daar veranderinge was. Hy lig kortliks die volgende uit: Ope mans en dames vertrek Saterdag ipv Sondag en slaap dus 7 instelle van 6 nagte oor. Veterane dames se dagtoelaag word met R50 per speler verhoog om voorsiening te maak vir onthyt. Die werklike uitgawes teenoor die begrote uitgawes blyk in elke geval 'n besparing te wees behalwe wat die Ope Dames aanbetref.

Bestuur besluit dat spelers gedurende dieselfde finansiële jaar nie twee keer spelersbydraes hoef te betaal nie en neem kennis dat S. de Jager en E. Fourie nie weer vir die Ope Interdistrikte die R2 000 bydrae hoef te maak nie.

3.1.3 Spanbestuurder. Stoffel wys daarop dat die spanbestuurder, net soos elke speler, ook die daaglikse toelaag ontvang. Terwyl die spanbestuurder verantwoordelik is vir verslae ten opsigte van die prestasie van elke speler word daar gevra of dit nie sinvol sou wees dat spelers vanaf die eerste proewe tot en met na afloop van die toernooi ook 'n verslag uitbring nie?

Bestuur besluit om 'n vraelys aan spelers te voorsien en anonieme antwoorde terug te ontvang wat sal help met toekomstige beplanning.

3.1.4 Spelersbydraes moet van die klubs ontvang word teen die middel Februarie.

3.1.5 Anti-doping. 'n Compliance vorm moet ten opsigte van elke speler op die webwerf gelaai word.

3.1.6 Klere-bestellings ID spelers. Nuwe hemde en moontlik kortbroeke word deur Subhouse verskaf. Die vorige verskaffer, nl CW Screenprinters sal gekontak word ivm ander klere se voorsiening.

3.2 Boland Enkels 2021

Bestuur besluit om Overberg se voorstel te aanvaar dat die Ope Dames en Beginner Mans voortaan op dieselfde datum gespeel gaan word en so ook die Ope Mans en Beginner Dames.

3.3 Oefening teen WP 09 Februarie

Kennis word geneem dat die volgende oefening teen WP op 09 Februarie te Worcester gespeel sal word vir die Ope, B en Veterane Mans en Dames, asook die twee 0/15 en twee 0/20 spanne.

Boland betaal die kostes van al die Boland spelers (64 teen R80) en spanbestuurders (10 teen R60).

Sekretaris moet WP inlig van die venue en die kostes vir spelers en spanbestuurders en by WP getalle kry en vooraf betaling versoek aan Worcester Rolbalklub.

3.4 **Boland Ope Terugvoer**

Stoffel noem dat die wins van hierdie toernooi, wat geblyk het baie populêr te wees, R12 000+ was.

3.5 **Kuipers/Loeries Terugvoer**

Verslag van die kompetisie tussen Kuiper en Loeries is voorheen reeds aan lede gesirkuleer. Dank word uitgespreek teenoor Henry vir die puik organisasie en daar word gemeld dat die spelers baie komplimenterend was.

4. **GOEDKEURING VAN NOTULES**

The Minutes of 27 September 2019 were approved with one change, namely the last paragraph of point 6.3 is deleted and replaced by the following:

“The meeting approves the investment of surplus funds in a collective investment with the characteristics of a short term income earning fund and hereby authorises the president and the treasurer to give effect to this decision and to sign all necessary documentation, on behalf of Boland Bowls.”

5.1 **SAKE VOORTSPRUITEND UIT NOTULE VAN 07 JUNIE 2019.**

5.1.1 **BSA voorskrifte rakende Grondwet van Boland/streke/klubs**

Stoffel bevestig dat na sy gesprek met Basie, hy en Graeme Kemp met Rob Forbes, wat ‘n konsep Grondwet vir WCB opgestel het, sal gesels sodat die Grondwet vir Boland/distrikte/klubs gefinaliseer kan word. Dit wil blyk dat die klousule oor seksuele teistering ‘n bylaag sal wees en dat daar min verdere veranderinge sal wees. Hierdie saak staan dus oor.

Tom opper sy bekommernis dat Boland baie min toesig het oor die finansies van ‘n klub en hy versoek dat Stoffel terselfdertyd ook moet kyk na watter beheer Boland het oor hoe die finansiële sake van ‘n klub hanteer word. ‘n Verdere saak rakende die Grondwet wat ook aandag moet geniet, het te make met die stemreg van klubs by die Algemene Jaarvergadering. **Stoffel**

6. **FINANSIES**

6.1 **Finansiële Verslag**

Tom highlighted the following aspects in his Finance Report dated December 2019:

6.1.1. Competition entries invoiced amount to R52 080 (57% of the budget.) Prize money will be 25% of the total entry fee.

6.1.2 The **Boland Open** resulted in a surplus of R12 363.

6.1.3. A draft **expense approval procedure** will be tabled at the next Exco meeting.

6.1.4. Regarding **Stock** in hand Tom suggested that as no further info re the smaller size bowls is available, the amount of R2 600 should be written off. It was then suggested that the three sub-districts each absorb a third of this amount, and this suggestion was approved.

6.1.5. A **debtors listing** was tabled and Tom voiced his concern regarding clubs in the Winelands district that have long overdue amounts. Tom was requested to send info regarding Kleinmond to Henry who would attend to the matter.

6.1.6 Tom is receiving assistance from Joggie re the implementation of the **QuickBooks** system.

- 6.1.7** It was agreed that Tom would **register with SARS** and do the annual returns of Boland. This was approved.
- 6.1.8** The budget for 2020/2021 would receive attention.
- 6.1.9** A start has been made with **Risk Identification and risk management** and Tom will table a document at the next meeting. Tom hands out a schedule listing four types of risk and how these risks should be assessed and addressed. He asks for input from the members of the executive. He also mentions that attention should be paid to possible motor accidents when ID-teams travel and how the occurrence of an accident would impact on the Team Manager.
- 6.1.10** The meeting was asked to approve the appointment of **Zaccheus Accountants** as auditors and to authorise Tom to finalise the necessary arrangements with them. So authorised.

7. LEDEWERWING EN BEMARKING

Theuns het die vergadering per brief meegedeel dat sy gesondheid die laaste maand nie na wense was nie en dat hy in die volgende paar weke verdere toetse moet ondergaan. Hy het bevestig dat hy in volgende week al die los drade bymekaar sal maak en dit aan alle partye deurgee. Hy het die wens uitgespreek dat sy onttrekking van korte duur sal wees en dat hy in die toekoms weer 'n bydrae sal maak.

Tom suggests that an incentive scheme be devised which would motivate clubs to increase their membership and undertook to draw up a document outlining such a scheme. **Tom**

8. WEDSTRYDSEKRETARIS

8.1 Inskrywings tendens

Engela gee kortliks terugvoering oor inskrywings tot op datum wat toon dat daar 'n afname was in Manspare; en toenames in Dames pare; ook in Mans en Dames Ope en Novice Enkels. Inkomste uit kompetisie inskrywings behoort die begroting vir die jaar te bereik.

8.2 Dual Members

Stoffel noem dat daar nie net klagtes is nie maar ook groot onkunde ten opsigte van die deelname van dual members aan Boland kompetisies. Hy beklemtoon die volgende: 'n dual member kan net by sy hoofklub Enkels speel. 'n Dual member moet aan die begin van die roljaar aantoon vir watter klub hy sy wedstryde in daardie jaar gaan speel. Verder kan 'n speler ook net eenkeer per jaar sy lidmaatskap van 'n dual klub na die van 'n ander klub verander. Dual members from another district may play in Boland competitions only if they are registered on the BSA database and are paying Boland affiliation fees.

9. VERSLAE: SAMEROEPERS

9.1 Afrigters

'n Train-the-Trainer program is suksesvol aangebied te Robertson in November. Weskus het aansoek gedoen vir die aanbod van 'n Afrigterskursus in hulle distrik.

9.2 Tegniese beamptes

Die Staandekomitee lede het met Bob Standen vergader ten opsigte van die nuwe kursusmateriaal vir Tegniese beamptes. Pieter lig die volgende punte uit:

- Die kursus is hersien en die standaard is verhoog;
- Kursusgangers kry vooraf studie materiaal wat hulle moet deurwerk en vrae wat gestel word moet beantwoord;
- Indien hulle respons toon dat hulle aan die gestelde standaard voldoen, word hulle uitgenooi om 'n kursus by te woon;
- 'n Bedrag van R150 per kursusganger word gehef vir die voltooiing van die kursus.

Pieter vra die vergadering vir goedkeuring om vier (4) handboeke aan te koop vir gebruik deur die kursusaanbieders. Versoek word goedgekeur en die vergadering word daarop gewys dat hierdie uitgawe as “capacity building” van DCAS geëis kan word deur elke sub-distrik.

9.3 Perkemeesters.

Stoffel wys daarop dat inligting ontvang is van Bob McCarthy oor Vlak 1 kursusse vir Perkemeesters asook vir Assistent Perkemeesters. Daar sal net van Perkemeesters verwag word om ‘n eksamen te slaag. Stoffel vra dat klubs ook hulle assistent perkemeesters moet aanmoedig om die kursus te volg. Datums sal met Bill McCarthy en Lampies Lambrechts uitgeklaar word en daarna moet Presidente van sub-distrikte navraag doen vir belangstelling by klubs in die streke.

Presidente: sub-distrikte

9.4 Disability Bowls

Lorna Viljoen confirmed two players from Worcester will participate in the Nationals in March in Cape Town. There is an international eye test that players have to undergo in order for them to be placed in a specific category with regard to their specific impairment, but the machine needed for this test is still not available.

Lorna

10. VERSLAË: PRESIDENTE: SUB-DISTRIKTE

10.1 Overberg

Henry noem dat Greyton se ledetal ‘n bron van kommer is, alhoewel die klub wel baie sosiale lede het. Indien die doelwit wat Overberg gestel het vir inskrywings in hierdie jaar gemeet word teenoor die vorige jaar se getal inskrywings, wil dit blyk dat Overberg se inskrywings tot nou toe wel verbeter.

10.2 Weskus

Leon Meyer noem dat die Weskus ‘n Dumpy Level sal aangekoop het wat tot beskikking van die klubs sal wees. Gail Lotz het bedank as Sekretaris en Rika Mitchell het by haar oorgeneem. ‘n Tweede perk is in aanbou by LCE. Die Weermag kampioenskappe is gehou by Lagoon en Langebaanweg bespreek die moontlikheid om die Envar Buys toernooi by Langebaanweg aan te bied.

Leon besoek eersdaags die klubs in die Weskus en Stoffel vra dat hy ingelig word oor die datums aangesien hy moontlik saam met Leon sal gaan.

10.3 Wynland

Ristoff wys daarop dat klubs in die Wynland se aandag gevestig is op die noodsaaklikheid van ‘n werwingsbeampte wat by elke klub aangestel moet word. Hy noem dat Hexvallei en Tulbagh besoek moet word en dringend hulp moet kry omdat hulle voorbestaan in die gedrang is. Hy meld dat met die bedanking van Aretha Whiteman as tesourier, daar dringend aandag geskenk word aan daardie klubs wat agterstallig is met fondse wat aan Boland oorbetal moet word, en dat hy voorsien dat die probleme spoedig opgelos sal word.

11. Korrespondensie

BSA Omsendbriewe 2019/44 – 2019/52.

12. VOLGENDE VERGADERING

Geskeduleer vir 04 April 2020 om 09:00.

PRESIDENT

SEKRETARIS

DATUM